
مسئولان باشگاه 
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این دلیل که هم 
خود با محرومیت 

مواجه می شوند 
و هم اینکه 

بار منفی 
قابل توجهی 

از سوی 
تیم استقلال 

برای داوران 
ایجاد می شود 

که در نتیجه روی 
تصمیم گیری های 

آنها نیز اثرگذار 
خواهد بود

 پنجشنبه مهلت 
تمام است

 استقلال
 با پنجره بسته
درها را گشود

اســــتقلال همچنان بــــا معضل 
بزرگــــی به نــــام بســــته بــــودن 
پنجــــره نقــــل و انتقالاتــــی خود 
دســــت و پنجــــه نــــرم می کند و 
اگــــر این مشــــکل تا پنجشــــنبه 
شب حل نشــــود، چاره دیگری 
نــــدارد جــــز اینکــــه بی خیــــال 
لات  نتقــــا ا و  نقــــل  فرصــــت 
زمســــتانی شــــود و برای جذب 
بازیکنان جدید ابتدا مطالبات 
خارجی هــــا را بپــــردازد و پس از 
آن فقط ســــراغ بازیکنان آزاد و 

بــــدون تیــــم برود.

شوک به تیم منصوریان
اســــتقلال در پاییز سال ۱۳۹۵ 
نتایــــج خوبــــی نمی گرفــــت و 
امید هایــــی که هــــواداران این 
تیــــم بــــه علیرضــــا منصوریان 
پــــس از ســــرمربیگری بســــته 
بودنــــد کم کــــم تبدیــــل بــــه 
ناامیــــدی می شــــد. در همیــــن 
فیفــــا  کــــه  د  بــــو ضعیــــت  و
هــــم شــــوکه بزرگــــی بــــه تیــــم 
منصوریــــان وارد کــــرد و بــــا 
انتشــــار بیانیــــه ای مدعی شــــد 
با توجه به اینکه اســــتقلال در 
پرداخــــت مطالبــــات بازیکنان 
خارجی اســــبق خود بیشــــتر از 
حــــد مدنظر کمیتــــه انضباطی 
نــــی تعلــــل  ســــیون جها فدرا
کرده اســــت، علاوه بــــر جریمه 
دیرکــــرد کــــه بایــــد پرداخــــت 
شــــود، از یــــک فرصــــت نقل و 
انتقالاتــــی هــــم محروم اســــت 
و نمی توانــــد در زمســــتان آن 
ســــال بازیکن جدیــــدی بخرد. 
ایــــن اتفــــاق در حالــــی رخ داد 
کــــه منصوریــــان با چنــــد مهره 
باتجربــــه برای بــــازی کردن در 
جمــــع آبی هــــا بــــه توافق هــــای 
ضمنی دســــت پیدا کــــرده بود 
اما حالا همه نقشــــه های خود 

را نقــــش بــــر آب می دیــــد.

طلوع جوانان
حکــــم فیفــــا برگشــــت ناپذیر 
بــــود و اســــتقلال چــــاره ای جــــز 
تمکین نداشــــت. پنجــــره نقل 
و انتقالاتی این باشــــگاه بســــته 
شــــد و رســــماً ابــــلاغ گردید که 
اســــتقلال تــــا تابســــتان ســــال 
۱۳۹۶ اجــــازه خریــــدن بازیکن 
. در چنیــــن  رد نــــدا یــــد  جد
شــــرایطی علیرضــــا منصوریان 
چــــاره کار را در انگیــــزه دادن 
به جوانــــان و اعتمــــاد کردن به 
آنهــــا دیــــد. از دل همین تدبیر، 
حســــین  ننــــد  ما نــــی  یکنا ز با
حســــینی، امید نورافکن و علی 
قربانــــی در کنار میــــلاد زکی پور 
فرصت بیشــــتری برای نشــــان 
دادن توانایی هــــای خــــود پیدا 
کردنــــد و کاوه رضایــــی هم اوج 
گرفــــت تا اســــتقلال بــــا پنجره 
بســــته، نتایــــج بســــیار خوبــــی 
در دور برگشــــت شــــانزدهمین 
دوره رقابت هــــای لیــــگ برتــــر 
کســــب کند و عــــلاوه بر پیروزی 
در دربــــی نایــــب قهرمان شــــد.

تکرار تاریخ؟
حــــالا اســــتقلال در موقعیتــــی 
قــــرار گرفتــــه که اگــــر پنجره اش 
باز نشــــود، دوباره بایــــد مانند ۶ 
ســــال پیش با همیــــن بضاعت 
کار را دنبــــال کنــــد. اینکه تاریخ 
ر  تکــــرا ســــتقلالی ها  ا ی  بــــرا
خواهد شــــد یا خیر، مســــأله ای 
اســــت که بــــزودی پاســــخ آن را 
متوجــــه می شــــویم امــــا نکتــــه 
مهــــم اینجاســــت کــــه حتــــی 
اگــــر اســــتقلال نتوانــــد بازیکن 
جدیــــدی جذب کنــــد، در جمع 
نفــــرات کنونی خــــود آنقدر مهره 
تأثیرگــــذار دارد کــــه بتوانند کار 
را در بیاورنــــد البتــــه به شــــرطی 
که ســــرمربی این تیــــم توانایی 
اســــتفاده از چنیــــن نفراتــــی را 

داشــــته باشد.

 zگزارش

سجاد شهباززاده

در لیست خروج نیست

 روز گذشــته علاوه بر ســیاوش یزدانی که گفته شد با اعلام رسمی ساپینتو 
در لیســت خروج اســتقلال قرار گرفته است، سجاد شهباززاده هم دومین 
بازیکنی بود که نامش در لیســت ســاپینتو دیده شد. اما خیلی زود باشگاه 
استقلال به قرار گرفتن سجاد در لیست خروجی واکنش نشان داد و اعلام 
کرد که این خبر  شــایعه بوده اســت. ســجاد از جمله بازیکنانی اســت که در 

اســتقلال چندان موفق نبوده است.

مهدی پاشازاده

دستیاری ساپینتو ؟

خیلی هــا بــر ایــن بــاور هســتند حضور خســرو حیدری بــه عنوان دســتیار ایرانی 
در تیم اســتقلال کوچکترین اثری نداشــته اســت به همین دلیل روز گذشــته 
شــایعه شــد که قرار اســت مهدی پاشازاده مدافع ســابق استقلال هم دستیار 
ایرانی ساپینتو باشد. البته محقق شدن این خبر کمی دور از ذهن است ؛چون 
پاشــازاده همیشــه خواسته به عنوان نفر اول نیمکت به استقلال اضافه شود. 

در روزهایی که حال اســتقلال خوش نیســت بروز هر شــایعه ای ممکن اســت.

استقلال

نهمین تقابل

براســاس قرعــه کشــی جــام حذفی قــرار اســت اســتقلال در مرحله 
یــک هشــتم این جام به مصاف تیم ملوان بــرود. این جدال نهمین 
تقابــل  طرفیــن خواهــد بود . البته اســتقلال روز پنجشــنبه در لیگ 
برتــر بایــد بــه مصــاف تیم ملــوان بــرود. با توجــه به اینکه اســتقلال 
در هفتــه شــانزدهم بــه ســپاهان باخــت، حــال و روز  ایــن تیــم اصلاً 

خوش نیســت.
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5استقلال

مســــئولان باشــــگاه اســــتقلال در 
تلاشــــند کــــه در ادامــــه لیــــگ رویــــه 
دیگــــری از ســــوی برخــــی مربیــــان و 
بازیکنــــان اعمــــال شــــود تا شــــانس 
موفقیــــت در جریــــان بازی های لیگ 
برتر افزایش یابــــد. در صحبت هایی 
کــــه میان برخی مســــئولان باشــــگاه 
استقلال انجام شده به این موضوع 
تأکید شــــده که در ادامــــه لیگ باید 
عمیقــــاً از رفتارهای تنش زا جلوگیری 
شــــود تــــا احتمــــال موفقیــــت تیــــم 

بالاتــــر برود.
در هفته هایــــی کــــه از لیــــگ برتــــر 
گذشــــته ریــــکاردو ســــاپینتو و بهزاد 
غلامپــــور بارهــــا بــــه داوران اعتراض 
کرده انــــد که تعــــداد محرومیت های 
آنها گویای وضعیتی اســــت که بابت 
اعتــــراض بــــه تصمیــــم داوران بــــه 

وجــــود آمده اســــت.
به همین بهانه مســــئولان انضباطی 
باشــــگاه اســــتقلال جلســــه ای بــــا 
غلامپــــور برگزار کردند تــــا در جریان 
بازی هــــای لیــــگ برتــــر دیگــــر بــــه 
تصمیمــــات داوری اعتــــراض نکنــــد 
و رفتــــاری انجــــام ندهــــد کــــه  شــــأن 
باشــــگاه اســــتقلال را زیر سؤال ببرد. 
البتــــه ســــاپینتو هــــم زیــــر ذره بیــــن 
مســــئولان باشــــگاه اســــتقلال قــــرار 
دارد امــــا مدیــــران در تلاشــــند بــــا 
تدابیــــر دیگری ترمز آقای ســــرمربی 
را بکشــــند و از احضــــار او بــــه کمیته 
انضباطی باشــــگاه خــــودداری کردند 
امــــا بعــــد از اتفاقاتــــی کــــه در جریان 
بــــازی با ســــپاهان رخ داد مدیرعامل 
باشــــگاه اســــتقلال صحبت هایــــی 
خصوصــــی بــــا ســــرمربی تیــــم خود 
یــــره  انجــــام داد تــــا قــــدری از دا
اعتراض های آقای ســــرمربی کاسته 

. د شو
تذکــــری که البته مشــــخص نیســــت 
چه سرنوشــــتی در پی داشــــته باشد 
و آیا ســــاپینتو بتوانــــد در ادامه لیگ 
خــــودش را کنترل کند. بدون شــــک 

اگر مدیران اســــتقلال ساپینتو را هم 
به مانند غلامپور به کمیته انضباطی 
خــــود احضــــار می کردنــــد بازخــــورد 
مطلوبــــی در رســــانه ها نداشــــت اما 
تــــلاش شــــده به هــــر شــــکل ممکن 
موضوع نگرانی مســــئولان باشــــگاه 
اســــتقلال بــــه گــــوش ســــاپینتو هم 
برسد تا شــــاید سرمربی استقلال در 
ادامه لیگ قــــدری آرام تر به فعالیت 
خــــود در کنــــار زمیــــن ادامــــه دهد و 
دردســــرکمتری بــــرای ایــــن باشــــگاه 

ایجاد شــــود.
ل  ســــتقلا ا ه  شــــگا با ن  لا مســــئو
معتقدنــــد که اگــــر نیاز به واکنشــــی 
به داوری باشــــد باید از طریق رسانه 
باشــــگاه و بــــا انتشــــار یــــک بیانیــــه 
رســــمی این اعتراض رســــانه ای شود 
و مربیــــان و بازیکنــــان نباید وارد این 
ماجــــرا شــــوند و داوران را حســــاس 
کننــــد بــــه ایــــن دلیــــل که هــــم خود 
بــــا محرومیــــت مواجــــه می شــــوند و 
هــــم اینکه بــــار منفی قابــــل توجهی 
از ســــوی تیم اســــتقلال برای داوران 
ایجــــاد می شــــود کــــه در نتیجه روی 
تصمیم گیری هــــای آنها نیــــز اثرگذار 

خواهــــد بود.
در نشســــت اخیر کمیتــــه انضباطی 
باشــــگاه اســــتقلال محمــــد محبــــی 
نیــــز حضور داشــــت که ایــــن بازیکن 
هــــم کارت هــــای بی مــــورد زیــــادی از 
داوران دریافــــت کــــرده کــــه عمومــــاً 
به دلیــــل اعتراض بوده اســــت. البته 
دلیــــل صحبت بــــا محبــــی در کمیته 
انضباطی اســــتقلال مسائل دیگری 
هــــم بود امــــا در لابه لای این جلســــه 
دربــــاره اینکــــه محبــــی هــــم باید در 
جریــــان بازی هــــا رعایــــت کــــرده و از 
داوران کارت هــــای بی مــــورد نگیرد، 

صحبت هایی شــــده اســــت.
مسئولان باشــــگاه استقلال در واقع 
قصــــد دارند بــــا این تذکــــرات تا جای 
ممکن تنــــش را از پیرامون تیم خود 
دور کننــــد و اجــــازه ندهنــــد کــــه در 

کــــوران رقابت هــــا حاشــــیه جدیدی 
وارد تیــــم شــــود. بــــدون شــــک اگــــر 
بازیکنــــان نیز هــــوش و حواس خود 
را جمــــع کننــــد اســــتقلال در مســــیر 
موفقیــــت گام خواهد برداشــــت و با 
آرامش بیشــــتری به سمت موفقیت 

حرکــــت خواهــــد کرد.
 

رضایت رئیس 
کمیته انضباطی از جلسه

 حســــین رضایــــی در مــــورد جلســــه 
کمیته انضباطی باشگاه استقلال در 
مــــورد پرونده محمــــد محبی، مهدی 
قایــــدی و بهزاد غلامپــــور توضیحاتی 
داده که جالب توجه اســــت: »اتفاق 
خاصی نیفتاد. این نفــــرات را آوردیم 
و جلســــه دوســــتانه ای داشــــتیم. به 
خاطــــر کارت قرمز گرفتــــن غلامپور و 
شــــبهه ای که در مورد محبی و قایدی 
وجــــود داشــــت، آمدنــــد و دوســــتانه 
صحبــــت کردیــــم. تذکراتــــی دادیــــم 
و امیــــدوارم دیگــــر از ایــــن مســــائل 

پیــــش نیاید. 
البتــــه نــــوع داوری هــــا ســــبب شــــده 
 . یــــد بیا پیــــش  یی  ســــیت ها حسا
غلامپــــور هــــم به باشــــگاه اســــتقلال 
تعصــــب دارد و همه هم نحوه داوری 
را می بیننــــد. بــــه هــــر حــــال هر کس 
تعصباتــــی داشــــته باشــــد، دوســــت 
دارد تیمــــش نتیجه بگیــــرد. به خاطر 
همیــــن مســــائل تذکــــر دادیــــم کــــه 
در مقابــــل داوران جهبــــه نگیرنــــد و 
حرکاتــــی انجــــام ندهنــــد کــــه کارت 
قرمــــز پیــــش نیایــــد زیــــرا در نهایــــت 
باشــــگاه اســــتقلال ضــــرر می کنــــد.« 
البتــــه مهــــدی قایدی بــــه  دلیل برخی 
مشکلات در جلسه حضوری باشگاه 
استقلال شــــرکت نکرد اما مسئولان 
به طــــور آنلاین با او نیــــز گفت و گویی 

انجــــام دادند تا برخــــی اتفاقات 
باعث رســــوخ حاشیه 
بــــه مجموعــــه تیــــم 

. د نشو

جریمه مالی در انتظار خاطیان

تابلوی حاشیه سازی ممنوع 
مقابل استقلالی ها

خســروحیدری، مربــی اســتقلال کــه ابتــدای فصــل 
جــاری بــه کادرفنــی آبی هــا اضافــه شــد بــه تازگــی 
اظهارنظــری علیــه عزیزبــک آمانــوف انجــام داده که 
بســیار جالــب توجــه اســت. حیــدری مدعــی شــده 
عزیزبــک آمانــوف درتمرینــات تــلاش نمی کنــد کــه 
درترکیــب اصلــی قــرار بگیــرد و بــه همیــن دلیــل 
کادرفنــی او را بــازی نمی دهــد! ایــن ادعــا بــا توجه به 
تعــدد بازی هــای آمانوف درفصل قهرمانی اســتقلال 
جــای بحــث دارد و ایــن ســوال را بــه وجــود مــی آورد 
کــه چــه طورآمانــوف مهــره  فرهــاد مجیــدی درفصل 
قهرمانــی اســتقلال بــود امــا اکنــون بــدون انگیــزه 
درتمرینــات اســتقلال شــرکت می کنــد؟! فقــدان 
انگیــزه آمانــوف ادعایی اســت که با توجه به ســوابق 

ایــن بازیکــن در اســتقلال قابــل پذیــرش نیســت. 
هرچند که شــاید اگــر هربازیکنی هم درفصل جاری 
جــای آمانــوف بــود و با این اندازه بی توجهی از ســوی 
کادرفنــی مواجــه می شــد دیگــر انگیــزه ای برایــش 
باقــی نمی ماند. بدون شــک اگر مربیان اســتقلال از 
ابتدای فصل رویه دیگری را درمواجهه با این بازیکن 
ازبــک پیــش می گرفتنــد چــه بســا امروز اســتقلال با 
ایــن حجــم از مشــکلات دربخــش بازیســازی خــود 
مواجــه نمی شــد و آمانــوف حتــی نســبت بــه فصــل 
قهرمانــی اســتقلال پیشــرفت هــم می کــرد. یادمان 
نــرود کــه مجیــدی به خوبــی از این بازیکن اســتفاده 
کرد و نتیجه اش را هم گرفت اما انگار مربیان فعلی 
اســتقلال اعتقادی بــه این بازیکن ســربه زیرندارند.

درباره ادعای خسرو علیه آمانوف

 حمله حیدری
به هافبک تیم مجیدی

آن روزهــا کــه مصطفــی آجورلــو، مدیریــت باشــگاه 
اســتقلال را به عهده داشــت، دائم صحبت از این بود 
کــه باشــگاه اســتقلال باید رأســاً در راســتای تبلیغات 
محیطــی اقــدام کنــد؛ همین تصمیم هم اتخاذ شــد و 
آجورلو در اقدامی متفاوت نســبت به سایرباشــگاه ها 
تبلیغــات محیطــی را به عهده گرفــت. اما این تصمیم 
ســبب شــد باشــگاه اســتقلال بــا یــک بدهــی عظیــم 
مواجه شــود. درهمین راســتا کمیتــه تعیین وضعیت 
فدراســیون فوتبــال، رأی پرونــده شــکایت ســازمان 
لیــگ از اســتقلال را اعــلام کــرد و آبی پوشــان موظــف 
بــه پرداخــت ۲۶میلیــارد تومــان بــه ســازمان لیــگ در 
خصوص تبلیغات محیطی شــدند. منصور قنبرزاده، 
نایــب رئیــس دوم فدراســیون فوتبــال درایــن بــاره 

توضیحاتــی دارد:»ایــن مطالــب حقوقــی هســتند و 
تمایلــی نــدارم صحبــت کنم. مدیریت جدید باشــگاه 
اســتقلال و علــی فتح اللــه زاده نهایــت همــکاری را بــا 
فدراســیون و ســازمان لیــگ داشــتند.« نایــب رئیــس 
دوم فدراســیون با اشــاره به اینکه ایــن پرونده مربوط 
بــه زمــان مدیریــت مصطفــی آجورلــو اســت، گفت: » 
این موضوع هم قراردادی با مدیریت قبلی و سازمان 
لیگ به نیابت از باشگاه ها بوده، حدود ۸۰درصد این 
مبلغ بر اســاس فرمول مصوب مربوط به باشــگاه ها و 
هیأت های فوتبال اســتانی اســت.« البته آجورلو الان 
مدیریت باشــگاه اســتقلال را به عهده ندارد و مدیران 
جدید باید بودجه لازم را تأمین و به حســاب ســازمان 

لیــگ عــودت دهند.

نتیجه سرشاخ شدن با فدراسیون فوتبال

 بدهی 26 میلیاردی استقلال
به سازمان لیگ

 zسوژه ها


